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Magyarkanizsa helyi közössége másfél évvel ezelőtt nem kevés pénzből újította fel a vásárteret, de több sikeres vásár megtartását 
követően tavaly augusztusban a vásártérből ideiglenes migráns-befogadóközpont lett. A magyar határzárral megszűnt a migránsáradat, a 
küszöbön álló felújítást követően pedig a vásártéren is újra vásár lehet. 

Mit tehet a helyi közösség és a vásárt üzemeltető közvállalat annak érdekében, hogy ezen a területen tavasszal ismét meg le-
hessen tartani a jószág- és kirakodóvásárokat? – tettük fel a kérdést Pálfi  Ervinnek, a Komunalac igazgatójának. 

– Jelenleg is folynak a megbeszélések a helyi közösséggel, és úgy tűnik, hogy január végéig mindent letisztázunk és hozzálátunk a 
terület felújításához. A vásártér kisebb, 1,1 hektáros részét teljesen bekerítettük, a nagyobb területen, amelyen az állatvásárokat tartjuk, 
nem történtek beruházások. 

A migránskrízis idején a vásártérre mintegy 10 millió dinárt költöttünk. A kanálist kibővítettük és kitisztítottuk, a szennyvízelvezető 
rendszert rá tudtuk kapcsolni a városi hálózatra, és belső szennyvízcsatlakozásokat is ki tudtunk alakítani, a tábor területére széthúztuk 
az elektromos vezetéket, amelyek a későbbiekben lehetővé teszik akár néhány stabilabb objektum kiépítését is. Bizonyos szinten meg-
javítottuk az ide vezető utakat és a parkolót is. Tavasszal elvégezzük majd a vásártér talajának szintezését, és ezzel párhuzamosan 1.200 
facsemetét is elültetünk. Mindjárt szebb lesz ez az egyébként szép helyen lévő terület, a fák megerősödése után pedig kellő árnyékot is 
biztosítanak majd az árusoknak és a vásárlóknak egyaránt. 

A vásártér migráns-pihenőközponttá alakításához az önkormányzat mellett felsőbb állami szervek is hozzájárultak. 
– Meg is szeretném köszönni a helyi, tartományi és köztársasági szerveknek is, hogy belátták, ebbe a területbe be kell ruházni, hogy 

működőképes legyen, így most nekünk sem kell annyit befektetnünk, hogy a vásár is működhessen. A tartománytól kaptunk egy multi-
funkcionális munkagépet is, aminek nagy hasznát vesszük majd a vásártér felújítása során.  

A közvállalat igazgatója új tartalmakban is gondolkodik. 
– Igen, hiszen ez a terület komolyabb rendezvények, koncertek, motoros-találkozók vagy éppen lovasbemutatók lebonyolítására is 

alkalmas, a víz-, szennyvíz- és villanyhálózatnak köszönhetően pedig kis etno-házak felállítása is vonzóbbá tehetné. Terveim között 
szerepel a fenyőfaárusok kitelepítése is a városi piactérről, mert decemberben a rengeteg fenyőfa komoly gondot okoz a piactér körüli 
forgalom lebonyolításában – mondta befejezésül Pálfi  Ervin.

Abban a reményben köszöntünk el egymástól az igazgató úrral, hogy legközelebb már az áprilisban újra beinduló vásárban találkozunk 
majd és fogyasztunk el egy-egy fi nom lacipecsenyét. Úgy legyen! 

Bödő Sándor  

Újra vásár lesz a magyarkanizsai vásártéren!
– Interjú Pálfi  Ervinnel, a Komunalac Kommunális Közvállalat igazgatójával –


